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Kérdés! 

Dr. Szili Katalin, 
a Magyar Országgy� lés elnöke részére 
 
HELYBEN 

Tisztelt Elnök Asszony! 
 
A Házszabály 91. §. alapján bejelentem, hogy szóbeli választ igényl�  kérdést kívánok feltenni 
Hiller István oktatási és kulturális miniszter úrhoz 
 
A kistérségek oktatási intézményei is megújulhatnak? 
 
címmel. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A hírekben gyakran hallhattuk azt az elmúlt napokban, hogy 2007/2008-as tanévt� l indulhat 
el az átfogó iskola-felújítási program, amelynek keretében öt év alatt százas nagyságrendben 
újulhatnak meg teljes egészében iskolák, illetve ezres nagyságrendben iskolarészek, valamint 
megvalósulhatnak informatikai fejlesztések is. Ezekb� l az állításokból az a következtetés is 
levonható, hogy választókerületenként átlagosan 5-6 nevelési –oktatási intézmény részbeni 
vagy teljes mérték�  megújítására számíthatunk. 

A kistérségek oktatási intézményei az elmúlt évtizedek alatt nagyon rossz állapotba kerültek. 
A fenntartók képtelenek voltak kormányzati támogatások hiányában az épületek állagának 
meg� rzésére, azok korszer� sítésére. A következ�  6 évben reményeink szerint erre a célra 
fordítható 1000-1400 milliárd forint megoldhatja éget�  gondjainkat. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Azt szeretném valójában megtudni, készültek-e már pontos számítások arra, hogy a 
kormányzati koordinációval hogyan tudunk a leghatékonyabban intézkedni ennek a jelent� s 
fejlesztésnek a megvalósítása érdekében. Abban a választókerületben, ahol a 
mindennapjaimat élem több iskola is van, amelyiknél az utolsó pillanatban érkezhet a 
segítség. Az elmúlt kormányzati ciklusban a veszprémi két jelent� s mérték�  iskola-felújításon 
túl csupán Szentgálon sikerült segítenünk. Vajon van-e remény arra, hogy Herend, 
Nagyvázsony, Tótvázsony és Nemesvámos általános iskoláit is korszer� síteni tudjuk? 

Tisztelettel várom válaszát! 
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